
 

 

詩歌選集第 283 首 
 

283 【來與我同歡樂】 

Listen to Midi 

 

(一)來與我同歡唱，我心曾經悲傷，但我找到無窮寶藏，愛的泉源良港。 

 

(二)來與我同歡唱，我心曾經受傷，但我遇到救主、我王，已得醫治、釋放。 

 

(三)來與我同歡唱，前我疲憊、失望，但我尋到有力臂膀，將我抓住不放。 

 

(四)來與我同歡唱，我曾迷路失喪，但祂尋回我這迷羊，安居家中無怏。 

 

(五)來與我同歡唱，祂知我心情况，祂是我友，使我心暢，對我情深久長。 

 

(六)來與我同歡唱，祂愛實在無疆，祂愛真實，幷且深廣，溫柔却又堅剛！ 

 

(七)來與我同歡唱，祂聲使我剛强，日復一日，祂聲仍朗，我怎能不頌揚！ 

 

 

(1) Come and rejoice with me! For once my heart was poor, and I have found a treasury of love, a boundless store. 

 

(2) Come and rejoice with me!I, once so sick at heart, have met with One who knows my case, and knows the healing 

art. 
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(3) Come and rejoice with me! For I was wearied sore,and I have found a mighty arm which holds me evermore. 

 

(4) Come and rejoice with me!My feet so wide did roam, and One has brought me from afar, to find in Him my home. 

 

(5) Come and rejoice with me! For I have found a Friend Who knows my heart's most secret depths, yet loves me 

without end. 

 

(6) I knew not of His love; and He had loved so long, with love so faithful and so deep, so tender and so strong. 

 

(7) And now I know it all, have heard and known His voice,and hear it still from day to day.can I enough rejoice? 

 

E.R.Charles 

 

 


